



Hotel of the month:

Hotel Alpenblick

hotel-alpenblick.ch

Oberdorfstrasse 3

Wilderswil-Interlaken

DZ ab/Doubles from CHF 240



Das urige Haus beherbergt schon seit 1890 Gäste aus aller Welt, die die schöne Lage in Interlaken schätzen. Inhaberin Yvonne Stöckli hat als ehemaliges Swissair Flight Attendant die Gastfreundschaft von der Pike auf gelernt, und das Gourmetstübli des Hotels erhielt dank Richard Stöcklis Kochkünsten schon einige Auszeichnungen. Ein traditionsbewusstes Haus, in dem Schweizer Qualität grossgeschrieben wird!

This venerable institution has been welcoming guests from all over the world since 1890, and is appealingly located in Interlaken. Yvonne Stöckli, who is a former Swissair flight attendant, has hospitality in the blood, and Richard Stöckli's culinary skills have earned their "Gourmetstübli" quite a reputation. So, all in all, the Alpenblick is a tradition-minded hotel that puts Swiss quality centre stage.